
Septemberverklaring 

Beste collega’s 

Neem mij niet kwalijk dat ik, vooraleer onze plannen voor het komende jaar toelicht, even terugblik 

op het voorbije jaar, waar wij geconfronteerd werden met een crisis. Maar wij ook werk maakten van 

ons project op weg naar de vrijheid, het vaccinatiecentrum. We zijn ontzettend fier op deze realisatie 

en vooral dankbaar ten opzichte van de coördinator, de eerstelijnszone en de vele vrijwilligers die het 

verschil maakten.  

Hun onvoorwaardelijke inzet en vooral vriendelijk onthaal werd enorm gewaardeerd door de 

ninovieters, alle massale lofbetuigingen waren meer dan terecht. Het feit dat we een zeer hoog 

vaccinatiepercentage hebben toont aan dat de vaccinatiecampagne in onze stad gewerkt heeft, we 

hebben kosten nog moeite gespaard om iedereen te overtuigen en dit met een mooi resultaat, liefst 

93 % van de 18 plussers werd gevaccineerd. 

Ik wil hier toch ook een pluim geven aan het testcentrum die eveneens enorme inspanningen deed 

om te zorgen dat mensen die moesten getest worden, dit ook konden doen, zij legden de nodige 

flexibiliteit aan de dag om bij uitbraken in scholen of bij jeugdbewegingen op kamp of voorafgaand 

aan een festival, extra uren te openen. Beide dienstverleningen hebben heel wat inspanningen 

gevraagd van heel wat medewerkers en vrijwilligers en ik vind het dan ook gepast om via deze weg 

mijn grote dankbaarheid te uiten. 

De ambities van het schepencollege en de meerderheid zijn groot en we hebben dan ook heel wat 

uitdagingen in de toekomst, waar we de komende jaren nog werk willen van maken.  

Op het vlak van stadsontwikkeling komen we in een cruciale fase voor de ontwikkeling van een 

aantal stadsdelen waar we momenteel nog in een planfase zitten. De weg naar een slimme en 

duurzame stadsontwikkeling met een aangename en leefbare omgeving voor jong en oud wordt 

steevast verder gezet.  

We willen op een aantal stadssites een nieuwe invulling geven,… zo zijn we volop bezig met opmaak 

van een masterplan van de Burchtdamsite, waar we een groene long willen creëren in de stad, zo 

gebeurt er een marktverkenning voor de tijdelijke en definitieve invulling van de Moeremanssite, zo 

zijn er gesprekken aan de gang met de private sector ter voorbereiding van het RUP voor de 

Ingelantsite en hebben we de visie die werd opgebouwd voor de Fabeltasite moeten we herbekijken, 

dit naar aanleiding van de aangepaste visie van de Vlaamse Overheid waarbij niet kan worden 

gebouwd in signaalgebied.  

Het bedrijventerrein Doorn Noord is na een lange periode van archeologische onderzoeken eindelijk 

in uitvoering, belangrijk voor de tewerkstelling en de versterking van onze economie. Dit zal één van 

meest duurzaamste bedrijventerreinen in Vlaanderen zijn.  

Volgend jaar wordt ook werk gemaakt van de vereenvoudiging van het parkeerbeleid waarbij we 

vooral data gestuurd willen te werk gaan met de meest innovatieve technieken. Data is immers de 

facilitator voor een flexibel beleid.  

Dit najaar wordt verder werk gemaakt van de plannen tot kwalitatieve vernieuwing van onze 

stadskern. Tijdens corona hebben we gezien dat de inrichting van terrassen ertoe geleid heeft dat 

mensen massaal afzakken naar onze stad, het was ook een meerwaarde voor de winkelkern en het 

toont aan dat betere winkelbeleving echt wel nodig is. De doorsteek in de Beverstraat zal dan 

anderzijds zorgen voor een snelle en aangename verbinding tussen twee winkelharten in onze stad.  



Ook de netheid in onze stad en onze dorpen blijft een permanent aandachtspunt. De aanleg en het 

herstel van voetpaden en wegen staan hoog op de agenda. Er wordt ook prioriteit gegeven aan de 

verkeersveiligheid, waarbij we uiteraard de fietspadeninfrastructuur onder de loep nemen.  

De klimaatdoelstellingen vooropgesteld in de burgemeestersconvenant verdienen passende acties, 

waar we de inplanting van windmolens in de afgebakende zones van de stad voorzien en 

ondersteunen we projecten voor de uitbreiding van bossen en groene plekken in onze stad en de 

dorpen. 

Voor een aantal belangrijke renovaties zullen we samenwerken met SOLVA, zoals het huis van de 

ninovieter, de renovatie van de bibliotheek en de bouw van het toeristisch kantoor.  

Via een participatietraject bij de jeugd willen we toetsen hoe onze jeugd een jeugdontmoetingsplaats 

ziet en daar ook mee aan de slag gaan. De komende jaren willen we ook een aantal speeltuinen 

realiseren in, Nederhasselt, Lebeke, Lietersberg, Meerbeke, Voorde en de Keldermeersbaan. 

Voor de sporthal werd een architect aangesteld voor een grondige renovatie.  

Vanaf 2022 hebben we ook budget voorzien voor de huur van een loods voor onze carnavalgroepen.   

Net zoals in de voorbije jaren zullen we ook in de toekomst blijven inzetten op veiligheid, de 

samenlevingsuitdagingen aangaan en samenwerken met heel wat partners zoals 

samenlevingsopbouw, jeugdopbouwwerk Habbekrats en alle diensten die er raakvlak mee hebben. 

De leefbaarheid in onze wijken is immers één van onze prioriteiten, alle projecten dragen bij tot de 

sociale cohesie en ze versterken het wederzijds respect en de verbondenheid. 

Er is heel wat aandacht voor het armoedebeleid, we vinden het eveneens belangrijk actief in te 

zetten op taalonderwijs Nederlands en activeringstrajecten voor nieuwkomers. Dit zijn belangrijke 

aspecten om inburgering en integratie te bevorderen. 

Het huis van het kind willen we verder uitbouwen als laagdrempelige toegangspoort voor gezins en 

opvoedingsondersteuning.  

Voor het onderwijs voorzien we een tweesporenbeleid, waar we naast de noodzakelijke 

investeringen voor ons eigen net, ook werk maken van een netoverschrijdend onderwijsbeleid.  

Met betrekking tot het seniorenaanbod werken we verder aan dementievriendelijke voorzieningen in 

het kader van dementievriendelijke stad. Binnenkort gaat  zowel ontmoetingscentrum de fontein als 

het dagverzorgingscentrum open en kijken we uit naar de opening van het tweede 

ontmoetingscentrum in Denderwindeke, een project in samenwerking met Ninove Welzijn.  

Binnen het veiligheidsbeleid zullen we ook volgend jaar het cameranetwerk opnieuw uitbreiden. Het 

politiekader wordt verder ingevuld. De dienst integrale veiligheid, een belangrijke ondersteuning 

voor onze politie, wordt eveneens uitgebreid en geprofessionaliseerd, onze gemeenschapswachten 

worden allemaal Gas-vaststellers, er is een tweede selectie voor stadsmarinier en verder hebben we 

de intentie om een buurtbemiddelingsdienst op te richten. Buren- en buurtbemiddelaars zullen 

mensen proberen te helpen bij het oplossen van hun problemen en conflicten.  

Ninove leeft, het cultuur en evenementenaanbod verzorgt door onze eigen diensten en verenigingen 

doen onze stad leven, we zullen blijven middelen voorzien om onze verenigingen te ondersteunen en 

ook zelf voorzien in een aantrekkelijk aanbod zodat we de naam “bruisende stad” alle eer blijven 

aandoen. 



Het participatieplatform neemt eveneens toe aan populariteit, dit jaar lanceerden we het online 

participatieproject 100 x 100 en je telt mee. Dit hield in dat burgers een idee konden indienen en elk 

ingediend voorstel kreeg een antwoord, een aantal projecten staan reeds in de steigers. 

Op het vlak van personeelsbeleid willen we werknemers aanwerven die onze organisatie versterken 

en mee naar een hoger niveau tillen. Dit kan via interne mobiliteit of via externe aanwerving. 

Bovendien ontwikkelen we een beleid dat het welzijn van de werknemers verhoogt.  

Tot slot willen we blijven werken aan een professioneel onthaalbeleid voor de burger, het centraal 

nummer, het werken op afspraak, maar ook het voorzien van vrije inloopmomenten zijn essentieel 

voor een klantgerichte dienstverlening.  

We blijven inzetten op een klantgedreven stadsadministratie waar naast de burger ook de 

ondernemer centraal staat. Het optimaliseren van de digitalisering is van belang, maar mensen die 

digitaal geen notie hebben moeten op een gelijkwaardige manier behandeld worden.  

Het werk is nooit af. De uitdagingen in onze stad en onze dorpen stoppen nooit, we beseffen dat 

zaken kunnen verbeteren, veranderen of anders aangepakt worden, dit vraagt een permanente 

opvolging en daar zullen we blijvend oog voor hebben, binnen het schepencollege, binnen de 

gemeenteraad en over de partijgrenzen heen. Ik dank u.  

 

Tania De Jonge   

 


